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Z A P I S N I K 
 

4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila 
v četrtek, 9. marca 2023, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine 

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 
 
 

4. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji. 
 

Ugotovitev števila navzočih 
 

Župan je obvestil Občinski svet, da sta svojo odsotnost s seje opravičila svetnika Boštjan 
Grobler in mag. Adolf Zupan ter da je nekaj zamude najavil svetnik Peter Kostrevc. 
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto je župan ob 16.08 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo 
potrdilo 23 članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen, ter da lahko 
nadaljuje z delom in odločanjem. Na seji je bilo skupaj prisotnih 28 članic in članov 
Občinskega sveta. 
 
a) Prisotne članice in člani Občinskega sveta: 
Helena Brulc, dr. Vida Čadonič Špelič, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Andrej 
Kastrevec, Bojan Kekec, Martin Kobe, Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc 
(ob 16.09), Urška Kovačič, Urban Kramar, Tomaž Levičar (ob 16.15), Uroš Lubej, Slavko 
Matko, Silvo Mesojedec, Rok Mežnar (ob 16.15), Žiga Papež, Matjaž Pavlin, Renata 
Pavlin, dr. Janez Povh, Duško Smajek, Matija škof, Sara Tomšič, Vesna Vesel, Jiří Volt, 
Srečko Vovko in Maja Žunič Fabjančič. 
 
b) Opravičeno odsotna člana Občinskega sveta:  
Boštjan Grobler in mag. Adolf Zupan. 
 
c) Prisotni predstavniki Občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan,  
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave, 
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
- Miloš Dular, vodja Oddelka za promet in mobilnost, 
-     Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor, 
- Ana Avsec, občinska odvetnica, 
- Klara Golić, Skupna občinska uprava občin Dolenjske,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor, 
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve, 
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- Aleš Šurla, Razvojno projektna pisarna, 
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve,  
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni: 

- Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 
14. točki), 

- Aleš Makovac, direktor Zavoda Novo mesto (pri 10. točki), 
- mag. Bojan Rajer, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo 

mesto (pri 9. točki) ter  
- predstavniki medijev. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani 
Mestne občine Novo mesto. 
 
Župan je obvestil članice in člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, da je bilo 
naknadno, pred sejo, na spletni strani objavljeno še naslednje gradivo: 

- poročila s sej delovnih teles, 
- poročilo župana in  
- čistopis predloga dnevnega reda 4. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto. 
 

Pred sejo na klop pa je bil posredovan še: 
- čistopis predloga dnevnega reda 4. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto. 
 

Določitev dnevnega reda 
 

I. 
Umik točk z dnevnega reda 

 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 4. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

Il. 
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan ni imel predlogov za razširitev dnevnega reda 4. seje Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki je razpravljal svetnik Jíři Volt in predlagal razširitev dnevnega reda z novo točko: 
»Pobude, vprašanja in pohvale«.  
 
Župan je glede na določilo poslovnika Občinskega sveta o točki dnevnega reda, ki se 
imenuje vprašanja in pobude, predlagal, da se predlog svetnika za razširitev dnevnega reda 
preoblikuje v svetniško pobudo ter se ga hkrati posreduje Komisiji za statut in poslovnik za 
obravnavo pri spremembi poslovnika Občinskega sveta.«  
 

III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
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S K L E P, št. 48 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 
 

d n e v n i  r e d 
4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1 . Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Kadrovske zadeve 

3.1 Predlog sklepa o prenehanju mandata članu Občinskega sveta in potrditvi 
mandata nadomestnemu članu Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto 

3.2 Predlog sklepa o imenovanju člana Komisije za statut in poslovnik 
3.3 Predlog sklepa o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe 
3.4 Predlog sklepa o imenovanju članov Odbora za davčno politiko, proračun 

in finance 
3.5 Predlog sklepa o imenovanju člana Odbora za spremljanje položaja romske 

skupnosti 
3.6 Mnenje o kandidatki za direktorico Doma starejši občanov Novo mesto 
3.7 Mnenje o kandidatu za ravnatelja Srednje strojne šole na Šolskem centru 

Novo mesto 
3.8 Mnenje o kandidatki za ravnateljico Srednje zdravstvene in kemijske šole 

na Šolskem centru Novo mesto 
4. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za južno 

zbirno cesto — druga obravnava 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi 

energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto — prva 
obravnava — predlog za skrajšani postopek 

6. Usmeritve za umeščanje intermodalnega tovornega terminala Novo mesto v 
prostor 

7. Merila za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov Mestne občine 
Novo mesto 

8. Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2023 
9. Obravnava in sprejem Letnega poročila Javnega stanovanjskega sklada Mestne 

občine Novo mesto za leto 2022 
10. Predlog za sprejem Poročila o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2022 in Program dela za 
leto 
2023 

11. Poročilo o aktivnostih Mestne občine Novo mesto ter Zavoda Novo mesto v zvezi 
s sanacijo dogodka v Češči vasi 

12. Predlogi Sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 
Mestne občine Novo mesto za leto 2022 

13. Premoženjsko — pravne zadeve 
13.1 Ugotovitev javne koristi za rekonstrukcijo Seidlove ceste med križiščem s 

Cankarjevo ulico in križiščem s Koštialovo ulico 
13.2 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
13.3 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
14. Plan dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2023 
15. Poročilo župana 
16. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

(23 ZA, O PROTI) 
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IV. 
Skrajšani postopek 

 
Župan je v skladu s 34. členom in prvo alinejo 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto predlagal skrajšani postopek za obravnavo 5. točke: 

5.   Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi 
energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto — prva 
obravnava — predlog za skrajšani postopek 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 

 
 

S K L E P, št. 49 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 
 

s k l e p 
o sprejemu odloka po skrajšanem postopku 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 5. točko: 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi 

energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto - prva 
obravnava - predlog za skrajšani postopek 

po skrajšanem postopku. 
(22 ZA, O PROTI) 

 
V. 

Združitev obravnave točk 
 

Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave podtočk 3.2 do 3.5 pri 3. točki Kadrovske zadeve: 
3.2 Predlog sklepa o imenovanju člana Komisije za statut in poslovnik 
3.3 Predlog sklepa o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe 
3.4 Predlog sklepa o imenovanju članov Odbora za davčno politiko, proračun in 

finance 
3.5 Predlog sklepa o imenovanju člana Odbora za spremljanje položaja romske 

skupnosti 
dnevnega reda 4. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan, mag. Gregor Macedoni, prešel k 
skupnemu glasovanju o združitvi obravnave podtočk 3.2 do 3.5 dnevnega reda 4. seje 
Občinskega sveta. 
 
 
 

S K L E P, št. 50 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto na predlog župana brez razprave sprejel 
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sklep 
o združitvi obravnave podtočk dnevnega reda 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednje 
podtočke: 
3.2 Predlog sklepa o imenovanju člana Komisije za statut in poslovnik 
3.3 Predlog sklepa o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe 
3.4 Predlog sklepa o imenovanju članov Odbora za davčno politiko, proračun in 

finance 
3.5 Predlog sklepa o imenovanju člana Odbora za spremljanje položaja 

romske skupnosti 
dnevnega reda 4. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

(23 ZA, O PROTI) 
 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Predlog zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ki je bila dne, 
26. 1. 2023, je bil objavljen na spletnem mestu mestne občine. 
 
Župan je seznanil Občinski svet s predlogom svetnika Uroša Lubeja, da se predlog 
zapisnika 3. redne seje spremeni v delu, ki se nanaša na repliko svetnika Uroša Lubeja 
pri 10. točki Predlog za ustanovitev začasnega delovnega telesa Občinskega sveta na 
14. strani, in sicer tako, da se replika glasi: »(gre za neodvisno preiskavo 
nezainteresiranih ljudi, ki bi na nek poglobljen način in v nekem daljšem časovnem 
razdobju, ki presega to krizno situacijo, analizirali to celotno zgodbo).«. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 51 
 

I. 
S p re m e m b a 

predloga zapisnika 3. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

Predlog zapisnika 3. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto se 
spremeni tako, da se pri 10. točki Predlog za ustanovitev začasnega delovnega 
telesa Občinskega sveta na 14. strani besedilo replike svetnika Uroša Lubeja 
spremeni tako, da se glasi: »(gre za neodvisno preiskavo nezainteresiranih ljudi, 
ki bi na nek poglobljen način in v nekem daljšem časovnem razdobju, ki presega 
to krizno situacijo, analizirali to celotno zgodbo).«. 
 

Il. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

 
zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 

26. 1. 2023, z upoštevanjem spremembe iz l. točke. 
(22 ZA, O PROTI) 



 

K 3. točki 
Kadrovske zadeve 

 
K 3.1 točki 

Predlog sklepa o prenehanju mandata članu Občinskega sveta in potrditvi mandata 
nadomestnemu članu Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Bojan Kekec, namestnik predsednika Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 52 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

Sklep 
o prenehanju mandata člana Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto in 

potrditvi mandata nadomestnemu članu Občinskega sveta Mestne občina Novo 
mesto 

 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

 
da je članu Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, Jožetu Kobetu, 

z dnem 3. 1. 2023 zaradi odstopa prenehal mandat člana Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto. 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 
mandat člana Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Silvu Mesojedcu, 

kot naslednjemu na listi kandidatov stranke Konkretno, 
do izteka mandatne dobe občinskega sveta. 

 
III. 

Ta sklep začne veljati takoj po sprejemu in se objavi v Dolenjskem uradnem listu. 
(25 ZA, O PROTI) 

 
Župan je po sprejetem sklepu svetniku Silvu Mesojedcu čestital za potrjen mandat člana 
Občinskega sveta novo mesto in ga povabil, da zasede svoje mesto v sejni dvorani. 
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K 3.2 točki 
Predlog sklepa o imenovanju člana Komisije za statut in poslovnik 

 
K 3.3 točki 

Predlog sklepa o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe 
 

K 3.4 točki 
Predlog sklepa o imenovanju članov Odbora za davčno politiko, proračun in finance 
 

K 3.5 točki 
Predlog sklepa o imenovanju člana Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda seje odločil, da bo 
združil obravnavo podtočk 3.2 do 3.5 pri 3. točki: Kadrovske zadeve. 
 
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

Skupno uvodno obrazložitev k podtočkam 3.2 do 3.5 je podal Bojan Kekec, namestnik 
predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Župan je podal predlog, da Občinski svet o podtočkah 3.2 do 3.5 opravi tudi skupno 
glasovanje in ker s strani svetnikov na županov predlog ni bilo nasprotovanj, je Občinski 
svet Mestne občine Novo mesto brez razprave s skupnim glasovanjem sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 53  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

1. 
Sklep 

o imenovanju članice Komisije za statut in poslovnik  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n uj e 
 

Heleno BRULC 
 

za članico Komisije za statut in poslovnik. 
 

Il. 
Mandat članice Komisije za statut in poslovnik je vezan na mandat Občinskega sveta 
Novo mesto. 
 

2. 
Sklep 

o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe 
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I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

 
 

Urško KOVAČIČ in Roka 
MEŽNARJA 

 
za člana Komisije za vloge in pritožbe. 

 
Il. 

Mandat članov Komisije za vloge in pritožbe je vezan na mandat Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto. 
 

3. 
Sklep 

o imenovanju članov Odbora za davčno politiko, proračun in finance 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

 

Heleno BRULC in 
Silva MESOJEDCA 

za člana Odbora za davčno politiko, proračun in finance. 
 

Il. 
Mandat članov Odbora za davčno politiko, proračun in finance je vezan na mandat 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

4. 
Sklep 

o imenovanju člana Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

 
 

Silva MESOJEDCA 
 

za člana Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti 
 

II. 
Mandat člana Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti je vezan na mandat 
Občinskega sveta  Novo mesto. 

(27 ZA, O PROTI) 
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K 3.6 točki 
Mnenje o kandidatki za direktorico Doma starejših občanov Novo mesto 

 
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Bojan Kekec, namestnik predsednika Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki sta razpravljala Maja Žunič Fabjančič (v imenu društev upokojencev podpora 
kandidatki Mateji Jerič za direktorico Doma starejših občanov Novo mesto) in dr. Janez 
Povh (predlog, da se v postopkih izbire direktorjev v bodoče zadosti čim večji meri 
transparentnosti; v konkretnem postoku ni bil izkazan poseben trud za večji krog 
kandidatov). 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 
 
 
 

S KL E P, št. 54 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

p o z i t i v n o  m n e n j e 
 

o kandidatki Mateji Jerič 
za direktorico Doma starejših občanov Novo mesto za petletno mandatno obdobje. 

 
2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poziva svet zavoda Dom starejših občanov 
Novo mesto, da v prihodnje v postopkih izbire direktorja pravočasno objavi javni 
razpis v medijih čim širšega kroga obveščanja z namenom pridobitve čim večjega 
števila kandidatov. 

(27 ZA, O PROTI) 
 
 
 

K 3.7 točki 
Mnenje o kandidatu za ravnatelja Srednje strojne šole na Šolskem centru 

Novo mesto 
 

Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 
Uvodno obrazložitev je podal Bojan Kekec, namestnik predsednika Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Novo mesto je brez razprave sprejel 
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S K L E P, št. 55 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

p o z i t i v n o  m n e n j e 
 

o kandidatu Sebastijanu Brežnjaku 
za ravnatelja Srednje strojne šole na Šolskem centru Novo mesto 

za petletno mandatno obdobje. 
(25 ZA, O PROTI) 

 
 
 
 

K 3.8 točki 
Mnenje o kandidatki za ravnateljico Srednje zdravstvene in kemijske šola na 

Šolskem centru Novo mesto 
 
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

Uvodno obrazložitev je podal Bojan Kekec, namestnik predsednika Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 56 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

p o z i t i v n o  m n e n j e 
 

o kandidatki Damjani Papež 
za ravnateljico Srednje zdravstvene in kemijske šole na Šolskem centru Novo 

mesto za petletno mandatno obdobje. 
(28 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 4. točki 
Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za južno 

zbirno cesto - druga obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog odloka o 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu za južno zbirno cesto v drugi obravnavi, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
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Uvodne informacije pri tej točki niso bile potrebne. 

Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog odloka, sta podala: 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik. 

 
Pri tej točki so razpravljali: Maja Žunič Fabjančič (čestitke pripravljalcem za pripravo tako 
obsežnega in zelo potrebnega projekta; opozorila na vegetacijo, drevored, ki naj bi bil tam 
zasajen in pobuda, da se zagotovi trgovino, kolikor bo v moči lokalne skupnosti; pobuda, 
da se z nekakšnim participativnim procesom doseže soglasje prebivalcev obeh krajevnih 
skupnosti, da se pride do nekega minimalnega konsenza za čim prejšnjo prometno ureditev 
Ulice Ob Težki vodi), Uroš Lubej (ob realizaciji OPPN se ne sme pozabiti na zeleno 
zasaditev, in sicer je potrebno poskrbeti, da se ta dejansko izvede) in Urška Kovačič 
(opozorila na druge probleme, kot npr. ozka grla, ni pločnikov na cestah; vprašanje, ali je 
predvideno urejanje prometnega režima na tem področju). 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Pri tej točki ni bilo vloženih amandmajev. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 57 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 
 

usklajeni predlog 
Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za južno zbirno 

cesto v drugi obravnavi. 
(27 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi 

energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto - prva obravnava - 
predlog za skrajšani postopek 

 
Gradivo je bilo v petnajstdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 
odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje 
na območju Mestne občine Novo mesto - prva obravnava - predlog za skrajšani postopek, 
in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 

 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog odloka, sta podala: 
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- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, prav tako ni bilo vloženih amandmajev. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 58 
 

I.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

p re d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje 
na območju Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  

   (25 ZA, 0 PROTI) 
 

Il. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

O D LO K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje 

na območju Mestne občine Novo mesto v drugi obravnavi v predloženi vsebini. 
       (27 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 6. točki 
Usmeritve za umeščanje intermodalnega tovornega terminala Novo mesto v prostor 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog usmeritve za 
umeščanje intermodalnega tovornega terminala Novo mesto v prostor, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Odbora za gospodarstvo. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Izidor Jerala iz Občinske uprave, Oddelka za okolje 
in prostor. 

Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog usmeritve, sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Jasna Kos Plantan, namestnica predsednika Odbora za gospodarstvo. 

 
Pri tej točki so razpravljali: 

- dr. Janez Povh (vprašanje, kdo je delal časovnico in ali bi se jo dalo pospešiti), 
- Andrej Kastrevec (nelogično se mu zdi, da se bo terminal umeščalo ob stanovanjsko 

sosesko Regrške Košenice — Sveti Rok - Regrča vas in se bo cel tovorni promet 
spravilo na južni del ceste; vprašanje, zakaj se že v občinskih aktih dela sprememba, 
če Direkcija za promet še ni dala pozitivnega mnenja za to lokacijo), 
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- Peter Kostrevc (pozdravlja usmeritev in lokacijo, ki je izredno dobro pozicionirana 
predvsem za nadaljnji razvoj železniškega omrežja in mestni občini omogoča 
nadaljnji razvoj gospodarstva), 

- Tomaž Levičar (ideja o razvoju terminala je v osnovi dobra, je pa veliko vprašanj, 
predvsem glede razvoja gospodarskih con v mestni občini, ki jih je v zvezi s tem 
potrebno upoštevati), 

- Sara Tomšič (smiselna je čim bolj široka razprava o tej tematiki, enkrat pa je 
potrebno nehati razpravljati in se odločiti in en del odločitve je danes pred Občinskim 
svetom),   Srečko Vovko (stanovanjska naselja, čez katera bo vozil vlak, bodo 
slabše rangirana, zato predlog, da bi se ta terminal umestil na začetku mesta), 

- Marko Dvornik (podpira predlagano umestitev terminala, ker je potrebno imeti v 
vidiku tovorni promet iz Bele krajine, ki ne bo doživel tako hitrega cestnega in 
železniškega razvoja; potrebno je razpravljati o tem, da letnica 2050 ni sprejemljiva), 

- Bojan Kekec (Novo mesto ni na slovenskem železniškem križu, zato bodo prioritete 
usmerjene v 5. in 10. koridor; podpira izhodišča mestne občine tudi glede umestitve 
terminala, lahko pa bi hitreje prišli do rezultatov, predvsem pri potniških vlakih, da bi 
se hitreje pripeljali do Ljubljane). 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala župan, mag. Gregor Macedoni, ter Izidor Jerala, 
Oddelek za okolje in prostor. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 
 
 
 

S K LE P, št. 59 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 

SKLEP 
O USMERITVAH ZA UMEŠČANJE INTERMODALNEGA TOVORNEGA TERMINALA 

NOVO MESTO V PROSTOR 
 

1.  
S ciljem povečanja učinkovitosti prometnega pretoka, spodbujanja intermodalnih 
prometnih povezav in razvoja železniškega omrežja za prevzem večine daljinskega 
tovornega prometa se v prostor umesti lokacija intermodalnega tovornega terminala 
Novo mesto. 
 

2. 
Občina v postopku priprave državnega prostorskega načrta za nadgradnjo železniške 
proge št. 80 državna meja Metlika - Ljubljana na odseku Novo mesto - Ivančna Gorica 
(v nadaljevanju: DPN) uresničuje interes na območju priprave s področij prostorskih 
ureditev lokalnega pomena s prizadevanjem: 

- da se tovorni del obstoječe železniške postaje Bršljin z DPN načrtuje na novi 
lokaciji tovorne železniške postaje, 

- da nova lokacija tovorne železniške postaje z navezavo na državno cestno 
omrežje in območje, primerno za razvoj gospodarskega logističnega centra, 
omogoči prostorske pogoje za razvoj intermodalne platforme za prehajanje 
tovornega blaga med različnimi prevoznimi načini in  

- da se z načrtovanimi prostorskimi ureditvami vzpostavijo pogoji za razvoj 
intermodalnega tovornega terminala nacionalnega pomena v Novem mestu. 
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3. 
Občina v okviru svojih pristojnosti prične z umeščanjem logističnega centra z 
namenom funkcionalne vzpostavitve intermodalnega tovornega terminala Novo 
mesto. Na podlagi dosedanjih strokovnih ugotovitev se glede na tri evidentirane 
lokacije v Pobudi za pripravo DPN logistični center prednostno umesti na lokacijo 
vzhodno od načrtovanega razcepa hitre ceste 3. razvojne osi in zahodne obvozne 
Novega mesta pri Pogancih. Logistični center naj se prometno naveže na načrtovano 
zahodno obvozno cesto Novega mesta in novo lokacijo tovorne železniške postaje. 

4. 
Sklep se posreduje pripravljavcu in pobudniku priprave DPN. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 

 
K 7. točki 

Merila za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov 
Mestne občine Novo mesto 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog meril za 
določitev višine nadomestila za člane volilnih organov Mestne občine Novo mesto. 
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog meril, je podala 
Eva Filej Rudman, predsednica komisije. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S KL E P, št. 60 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

 
Merila za določitev višine nadomestila za člane volilnih organov 

Mestne občine Novo mesto. 
(25 ZA, 0 PROTI) 

K 8. točki 
Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2023 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 
predlog letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2023. 
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Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 
predsednik odbora. 
 
Pri tej točki sta razpravljala Jiří Volt (vprašanje, kje se bodo urejala zaklonišča in katera 
oprema se bo nabavljala) in Sara Tomšič (pobuda, da se povečajo občinski napori v smeri 
usposabljanja in seznanjanja prebivalstva MO NM z osebno in vzajemno zaščito). 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjala Klara Golič, Skupna občinska uprava občin 
Dolenjske. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 61 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

 
Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2023. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 9. točki 
Obravnava in sprejem Letnega poročila Javnega stanovanjskega sklada Mestne 

občine Novo mesto za leto 2022 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili delovnih teles, ki sta obravnavali predlog letnega poročila Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto za leto 2022, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 

Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog letnega poročila, sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 62   
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
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Letno poročilo Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto 
za leto 2022. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 10. točki 
Predlog za sprejem Poročila o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2022 in Program dela za leto 
2023 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je 
obravnaval Poročilo o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2022 in Program dela za leto 2023. 
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 
predsednik odbora, ki je seznanil Občinski svet, da je odbor sprejel dodatni sklep, in sicer, 
da Odbor za okolje, prostor, komunalo in promet zaproša Občinsko upravo, da do naslednje 
seje odbora pripravi pisne odgovore na pripombe in pobude članov odbora. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 63 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s p rej m e 
 

poročilo o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2022 in program dela za leto 2023. 

(26 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 11. točki 
Poročilo o aktivnostih Mestne občine Novo mesto ter Zavoda Novo mesto v zvezi s 

sanacijo dogodka v Češči vasi 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali Poročilo o aktivnostih Mestne 
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občine Novo mesto ter Zavoda Novo mesto v zvezi s sanacijo dogodka v Češči vasi, in 
sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Odbora za družbene dejavnosti. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Aleš Makovac, direktor Zavoda Novo mesto. 
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali Poročilo o aktivnostih Mestne občine Novo 
mesto ter Zavoda Novo mesto v zvezi s sanacijo dogodka v Češči vasi, sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- dr. Vida Čadonič Špelič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti. 

 

Pri tej točki so razpravljali: 

- dr. Janez Povh (iz poročila se vidi velik trud vseh, da se v tej nesreči škoda zmanjša; 
vprašanje, zakaj se streha ne sme odstraniti, če je škodni zahtevek odobren ter ali 
bo škodni zahtevek povrnil škodo tudi na drugi infrastrukturi ter druge nastale 
stroške),  žiga Papež (vprašanje, kaj je bil pravi vzrok zrušitve strehe ter ali bo nova 
streha imela enake tehnične karakteristike ter ali bo izboljšana; smiselno bi bilo 
ponovno preučiti celotno ekonomijo tega objekta in ponovno napraviti nek akcijski 
plan; vprašanje glede zasedenosti objekta; pobuda, da bi bil objekt tudi v poletnih 
mesecih uporaben in predlog, da se preuči možnost namestitve hladilne naprave), 

- Srečko Vovko (predlog, da se preuči namestitev drugačne kritine; vprašanje, zakaj 
je Mestna občina Novo mesto glede na izplačilo zavarovalnice v teh nekaj letih 
preplačala ta objekt), 

- Andrej Kastrevec (v poročilu ga moti to, da je bilo ugotovljeno, da so bili vsi protokoli 
v skladu s predpisi, a po drugi strani bo nova membrana dobesedno ista; če bo 
streha ista, bodo spet odvisni od neugodnih vremenskih razmer, zato pobuda, da se 
najde najboljša rešitev za ta objekt, da bodo uporabniki in vadeči v objektu varni), 

- Uroš Lubej (predloženo poročilo župana in direktorja Zavoda Novo mesto ni 
zadovoljivo — ni odgovora na ključno vprašanje, zakaj je prišlo do zrušitve objekta 
in odgovor, da je razlog v izjemno neugodnih vremenskih razmerah, je podcenjujoč 
do svetnikov ter do občanov; v imenu svetnikov Andreja Kastrevca, Maje Žunič 
Fabjančič, Srečka Vovka in Uroša Lubeja podal pisni predlog občinskemu svetu, da 
sprejme sklep, da naj župan in občinska uprava do naslednje seje v poročilo o 
dogodku vključita tudi utemeljen odgovor na vprašanje, zakaj je prišlo do zrušitve 
strehe velodroma. Ta odgovor naj ustrezno utemeljita s strokovnimi argumenti ter 
podatki o tem, kako je bil objekt vzdrževan in kako se je ukrepalo pred in med 
dogodkom in ali je bilo to vzdrževanje in ukrepanje skladno z navodilom za uporabo 
objekta. Odgovori naj se tudi na vprašanje, ali je bil obstoječi objekt ustrezno 
projektiran in izveden in ali je bil projektiran in izveden tako, da se ne zruši pod 
pričakovano količino snega), 

- Sara Tomšič (vsak izmed svetnikov se mora odločiti, komu bo verjel in koliko 
informacij potrebuje; meni, da je bil najem strehe smotrn; če je zavarovalnica 
priznala, da je bil razlog za dogodek v naravi, ne vidi razloga, ali je smotrno se še 
vedno pogovarjati o preteklosti, ampak je treba gledati, kako naprej in se odločiti, 
kakšen objekt bo primeren v bodoče), 

- Silvo Mesojedec (čudi ga in se sprašuje, kdo se je odločil, da se gre ponovno v enak 
objekt). 

 
Na nekatera vprašanja iz razprave je odgovarjal Aleš Makovac, direktor Zavoda Novo 
mesto. 
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 64 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

se seznani 
s Poročilom o aktivnostih Mestne občine Novo mesto ter Zavoda Novo 

mesto v zvezi s sanacijo dogodka v Češči vasi. 
 

2. 
Župan in občinska uprava naj do naslednje seje v poročilo o dogodku vključita tudi 
utemeljen odgovor na vprašanje, zakaj je prišlo do zrušitve strehe velodroma. Ta 
odgovor naj ustrezno utemeljita s strokovnimi argumenti ter podatki o tem, kako je 
bil objekt vzdrževan in kako se je ukrepalo pred in med dogodkom in ali je bilo to 
vzdrževanje in ukrepanje skladno z navodilom za uporabo objekta. Odgovori naj se 
tudi na vprašanje, ali je bil obstoječi objekt ustrezno projektiran in izveden in ali je bil 
projektiran in izveden tako, da se ne zruši pod pričakovano količino snega. 

(26 ZA, 1 PROTI) 
 
 
 
 

K 12. točki 
Predlogi Sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 

Mestne občine Novo mesto za leto 2022 
 

Poročilo Komisije za priznanja in nagrade s predlogi sklepov in z obrazložitvami je bilo 
objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku. 
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal dr. Janez Povh, predsednik Komisije za priznanja 
in nagrade (javni razpis, postopek dela ter odločitev komisije). 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po uvodni obrazložitvi v skladu s poslovniškimi določili 
odprl razpravo. 
 
Pri tej točki so razpravljali: Maja Žunič Fabjančič (čestitke in podpora predlogom za podelitev 
priznanj in nagrad, še posebej naziva častne občanke Branki Bukovec), Jiří Volt (čestitke 
vsem nagrajencem in podpora podelitve naziva častne občanke Branki Bukovec) in Sara 
Tomšič (navdušenje nad izbiro častne občanke; pobuda svetnikom, da v bodoče ob javnem 
razpisu za priznanja in nagrade izkažejo trud in podajo predloge za nagrajence, ker ni prav, 
da ostanejo nagrade nepodeljene). 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je glede na vsebino razpravljalcev predlagal skupno 
glasovanje o vseh predlogih sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj 
in nagrad. Predlogu župana ni nasprotoval nihče izmed članic in članov Občinskega sveta. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi s skupnim glasovanjem 
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S K L E P, št. 65 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

1. 
S K L E P 

O PODELITVI NAZIVA ČASTNE 
OBČANKE MESTNE OBČINE NOVO 

MESTO za leto 2022 
 

                         Listina za častno občanko Mestne občine Novo mesto 
 

se podeli 
 

BRANKI BUKOVEC  
za življenjsko delo in dosežene pomembnejše trajne uspehe na področju 

prostovoljnega dela ter na humanitarnem področju. 
 

2. 
2.1 

SKLEP 
O PODELITVI NAGRADE MESTNE OBČINE NOVO 

MESTO za leto 2022 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme 

Bojan Bencik  
za pomembnejše uspehe na področju glasbeno gledališke produkcije v Novem mestu. 

 
2.2 

SKLEP 
O PODELITVI NAGRADE MESTNE OBČINE NOVO 

MESTO za leto 2022 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme 
 

Ana Bilbija 
 za dolgoletno prostovoljno delovanje za izboljšanje položaja starejših in upokojencev. 

 
2.3 

SKLEP 
O PODELITVI NAGRADE MESTNE OBČINE NOVO 

MESTO za leto 2022 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme 
 

Elizabeta Vardijan 
za dolgoletno prostovoljno udejstvovanje na področju aktivnega vključevanja starejših v 

izobraževanje in družbeno delovanje. 
 

3. 
SKLEP 
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O PODELITVI GRBA MESTNE OBČINE NOVO 
MESTO za leto 2022 

 
Grb Mestne občine Novo mesto prejme 

 
Janez Gornik  

za dolgoletna prizadevanja za razvoj in napredek gasilske organizacije in požarnega 
varstva. 

(28 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 13. točki 
Premoženjsko — pravne zadeve 

 
K 13.1 točki 

Ugotovitev javne koristi za rekonstrukcijo Seidlove ceste med križiščem s 
Cankarjevo ulico in križiščem s Koštialovo ulico 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o ugotovitvi 
javne koristi za rekonstrukcijo Seidlove ceste med križiščem s Cankarjevo ulico in križiščem 
s Koštialovo ulico, in sicer: 

 poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
 poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog ugotovitve javne koristi, sta podala:  

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 66 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

Sklep 
o ugotovitvi javne koristi za rekonstrukcijo Seidlove ceste med 
križiščem s Cankarjevo ulico in križiščem s Koštialovo ulico 

 
1 . 

Ugotovi se javna korist za rekonstrukcijo Seidlove ceste med križiščem s Cankarjevo 
ulico in križiščem s Koštialovo ulico na nepremičninah parc. št. 1158/13, 1158114, 
1158/15, 1158/16, 1097/1-del in 1097/2-del, vse k. o. 1456 Novo mesto, po projektni 
dokumentaciji PZI Ureditev avtobusnega postajališča ter kolesarskih in peščevih 
površin na Seidlovi cesti v Novem mestu (LG-299272), št. 127122, marec 2022, 
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izdelovalca IBKOM Inženirski biro Kobe Mlaker, d.o.o., Drofenikova ulica 16, 3230 
Šentjur, PE Cesta Dolomitskega odreda 10c, 1000 Ljubljana. 
 

2. 
Katastrska, gradbena in prometna situacija rekonstrukcije Seidlove ceste iz prejšnje 
točke so sestavni del tega sklepa. 

(27 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 13.2 točki 
Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi 
statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine 
Novo mesto, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 67 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

S k l e p 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1482 Ragovo parcela 293/92, 
- katastrska občina 1482 Ragovo parcela 293/93, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 540, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 4522, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 4521, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 4524, 
- katastrska občina 1455 Bršljin parcela 971/3,  
- katastrska občina 1455 Bršljin parcela 1125/8, 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 380/13, 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 380/21, 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 380/20. 

(27 ZA, 0 PROTI) 
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K 13.3 točki 
Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju 
statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine 
Novo mesto, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 68 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 1290/4, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 1290/1, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 581/5. 

(26 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 14. točki 
Plan dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je 
obravnaval predlog plana dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto. 
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance je podala Vesna Vesel 
predsednica odbora. 
 
Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (vprašanje, ali je že definirano, kateri zavodi bodo 
predmet nadzora ter predlog za nadzor nad delom Zavoda Novo mesto v smislu 
racionalnosti delovanja). 
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Na vprašanja in predloge iz razprave je odgovarjala Marjetka Kastrevc, predsednica 
Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 69 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s e s e z n a n i 
 

z Letnim programom dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2023 in predlogom finannega načrta Nadzornega odbora Mestne občine Novo 

mesto za leto 2023. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 14. točki 
Poročilo župana 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo. 
 
Ustno poročilo pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 
 

 
 

s poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta in aktivnostih 
Mestne občine Novo mesto. 

 
 
 
 

K 15. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 
 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podane na 3. seji Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto: 
900-0002/2023-10 Ustanovitev komisije za pregled mestnih dreves 
900-0002/2023-11 Težave s parkiranjem na Ulici Slavka Gruma 
900-0002/2023-12 Vprašanje glede celostne prometne strategije 
900-0002/2023-13 Vprašanje glede projekta Chicago (Zavod Novo mesto) 
900-0002/2023-14 Zrušitev strehe velodroma 
900-0002/2023-15 Vprašanje glede vasi Dobrava 
900-0002/2023-16 Projekt prenove vodovoda in kanalizacije za območje Brezov log 
900-0002/2023-17 Video kamere za nadzor prebivalcev na območju Muhaberja 
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900-0002/2023-18 Selitev Dinosa 
900-0002/2023-19 Poročilo o aktivnostih Mestne občine Novo mesto ter Zavoda Novo 

mesto v zvezi s sanacijo dogodka v Češči vasi 
900-0002/2023-20 Pobiranje davka na premoženje 
900-0002/2023-21 Ureditev poti Groblje-Češča vas iz naslova sprehajalnih poti 
900-0002/2023-22 Zavetišče oz. središče za brezdomce 
900-0002/2023-23 ŠENT - Slovensko združenje za duševno zdravje 
900-0002/2023-24 Pobuda za povečanje frekvence izračuna cene vrtcev 
900-0002/2023-25 Analiza varnosti javne športne in druge infrastrukture 
900-0002/2023-26 Dopolnitev pobude 900-0009/2022-1 Celostna ureditev varnih 

prehodov v MONM čez železniške prehode s svetlobnimi signali ali 
zapornicami: prioritetno vas Hudo in Potočna vas ter ureditev 
prometa pri prehodu na Šmihelski cesti 

900-0002/2023-27 Dopolnitev pobude 900-0009/2022-2 MONM naj naredi strokovno 
študijo javnega potniškega prometa in zato zagotovi sredstva v 
Proračunu. 
 

Il. 
Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 4. seji Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto dne, 9. 3. 2023 podali naslednje 
 

pobude in vprašanja: 
 

 
1 . 

Jiří Volt 
900-0004/2023-28 

(ustna pobuda) 

 

Pobuda za preimenovanje točke Pobude in vprašanja 
svetnic in svetnikov občinskega sveta 
Pobuda, da se točka Pobude in vprašanja članic in članov 
občinskega sveta preimenuje v Vprašanja, pobude in 
pohvale članic in članov občinskega sveta. 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne 
občine Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

2. 

Renata Pavlin 
900-0004/2023-29 
(ustna vprašanja) 

Nevarna drevesa ob sprehajališčih 
Novo mesto se kot regijsko središče ne ponaša z velikim 
številom drevoredov, a vsaj en je poznan vsem in to je 
Kettejev drevored, ki se navezuje na sprehajalno pot ob 
reki Krki oz. Župančičevo sprehajališče. Vprašanje se 
nanaša na niz dreves, ki so zasajena na delu 
Župančičevega sprehajališča in dalje ob poti proti Bršljinu. 
Letošnja zima jih je veliko podrla, za kar nekaj dreves pa 
sprehajalci opažajo, da so v zelo kritičnem stanju in spričo 
starosti za sprehajalce nevarna. Zaradi starosti dreves bi 
jih bilo potrebno nekaj nujno posekati in takoj nadomestiti 
z novimi. Vprašanje, ali imajo pristojne službe ažuriran 
seznam drevoredov v naši občini, koliko jih je in kje so? Ali 
imajo pristojne službe pregled, koliko dreves je v letošnjem 
letu na sprehajalnih poteh pod težo snega padlo? Ai imajo 
pristojne službe načrt, koliko dreves je potrebno posekati 
in takoj zasaditi nadomestne, ker sedaj je še čas za to? 
Kdaj bodo pregledana najbolj nevarna drevesa na 
Župančičevem sprehajališču? 
 

 Renata Pavlin Izvajanje sečnje na območju mestne hoste  



25 

 
 
 
 
 
 

3. 

900-0004/2023-30 
(ustna vprašanja) 

Poklical jo je občan, ki je negativno presenečen nad 
izvajanjem goloseka oz. obsega sečnje dreves na 
območju mestne hoste v Podbrezniku. Gre za parc. št. 
421/14 k.o. Bršljin v velikosti okoli 4 ha, ki se nahaja sredi 
gozda in se drži obočja mestne hoste, ki je razglašena za 
gozd s posebnim pomenom. Manjši del te parcele je tudi 
razglašen za gozd s posebnim pomenom, katerega krčitev 
ni dovoljena. Parcela je bila v letu 2022 s sprejetjem OPN 
prekvalificirana iz gozdnega v kmetijsko zemljišče. 
Občana zanima, kdo je odgovoren za spremembo 
namembnosti parcele iz gozdnega v kmetijsko zemljišče? 
Ali je sprememba namembnosti v kmetijsko rabo sploh 
sprejemljiva in upravičena in zakaj je konec koncev sploh 
dovoljen tako obsežen poseg? 
 

 
 
 
 
 

4. 

Silvo Mesojedec  
900-0004/2023-31 
(ustna in pisna vprašanja) 

Sredstva za ureditev romskega naselja Žabjak 

V ureditev romskega naselje Žabjak je bilo v minulih letih 
vložnih preko 3 mio eur. To so velika sredstva, ki bi morala 
dati pozitivne rezultate. Glede na besede župana naj bi 
vložena sredstva pripomogla k integraciji Romov. želim 
pridobiti podatke od leta 2014 po štiriletnih obdobjih: 

- koliko Romov se je zaposlilo; 
- kakšen odstotek Romov je dokončalo osnovno 

šolo; 
- koliko Romov se je iz getoiziranega Žabjaka 

uspelo odseliti in se vključiti v večinsko družbo; 
 

 
 
 

5. 

Silvo Mesojedec  
900-0004/2023-32 
(ustna in pisna vprašanja) 

Pobuda za odpoved sejninam  
Pobuda, da se svetniki odrečejo sejninam in le te namenijo 
v dobrodelne namene Domu starejših občanov v Šmihelu. 
Smo v časih, ko veliko število upokojencev živi pod 
pragom revščine in si težko privoščijo kakšne priboljške. Z 
donacijo bi oskrbovancem DSO polepšali bivanje v domu.

 
 
 
 
 
 

6. 

Rok Mežnar  
900-0004/2023-33 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za ureditev ceste Hrušica — Šentjošt; parc. 
št. 2812 KO 1487 zajčji vrh 
Na prošnjo vaščanov Hrušice, Hrib pri Orehku in Gabrja 
pobuda za ureditev zgoraj omenjene občinske ceste. 
Cesto uporabljajo predvsem vaščani ter tudi kolesarji in 
pohodniki. Cesta je v slabem stanju, z vidnimi poškodbami 
na cestišču, na določenih odsekih je tudi ožja. Naveden 
odsek občinske ceste nima urejenih muld po vsej dolžini, 
kjer so dotrajane, razpokane in zaradi posedenosti ne 
opravljajo svoje funkcije. Uporabniki pričakujejo preučitev 
možnosti rekonstrukcije oz. kakšna je časovnica prenove.  

   
 
 
 
 
 
 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0004/2023-34 
(ustna pobuda) 
 

Poimenovanje Julijinega sprehajališča v Park Julije 
Primic in informacijska tabla pri gradiču Novi dvor 
Pobuda, da se označi in uredi Julijino sprehajališče, ki 
nosi ime po znani Novomeščanki in pesniški muzi, 
pokopani v Šmihelu. Pobuda, da se vzporedno, ko se 
ureja nova brv pri izlivu potoka Težka voda v reko Krko, 
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7. kjer se tudi začne to sprehajališče, pri gradiču Novi dvor 
oz. Neuhof postavi uradna tabla, enaka kot na 
Župančičevem sprehajališču in tudi informacijska tabla na 
gradiču, kjer je živela. Pobuda, da se uredi prostor oz. 
park med brvjo in gradičem s klopmi in zeleno ureditvijo, 
skratka odprt prostor za vse obiskovalce (pohodnike, 
turiste) in vse ostale. Vprašanje, ali MO NM razmišlja v 
smeri zgoraj navedenih pobud za olepšanje lokacije in 
prostora v tem delu mesta. https://www.kamra.si/digitalne-
zbirke/pred-malim-mostkom/ 

 
 
 
 
 
 
 

8. 

mag. Bojan Kekec 
900-0004/2023-35 
(ustna pobuda) 
 

Nov zbirno reciklažni center 
Pred letom in pol je bilo podpisano pismo o nameri glede 
izgradnje zbirno reciklažnega centra Novo mesto, Straža 
in Mirna Peč. V luči dogajanja požara v reciklažnem 
centru v Novem mestu, ki je bil pravočasno nevtraliziran, 
podaja pobudo, da pristojni čim prej pristopijo k temu. Na 
sedanjem majhnem prostoru je prevelika količina 
komunalnih odpadkov. Če bi embalaža zagorela, bi bila 
zadeva težje obvladljiva. Pobuda, da občinska uprava čim 
prej pripravi poročilo glede novega zbirno reciklažnega 
centra. 

 
 
 
 

9. 

Jiri Volt 
900-0004/2023-36 
(ustna pohvala in pobuda) 
 

Pohvala delavcem na Topliški cesti ter jaška pri 
trgovini Tuš 
Pohvala vsem delavcem, ki na Topliški cesti prenavljajo 
cesto. Prošnja občini, da njegovo pohvalo ustrezno 
posreduje delavcem oz. vodstvu tega podjetja. Predlog, da 
se uredi in spremeni dva jaška pred trgovino Tuš. 
 

 
 
 

10. 

Andrej Kastrevc 
900-0004/2023-37 
(ustna pohvala) 

Pohvala strokovni službi občinske uprave 
Na prejšnji seji občinskega sveta je podal pobudo glede 
pobiranja davka na premoženje v MO NM. Pohvala 
strokovni službi MO NM, na čelu z direktorico OU, ker so 
hitro odreagirali. Sklicali so sestanek in na tem sestanku 
se je dokaj hitro diagnosticiralo problem in nakazalo 
rešitev že v letu 2023. 
 

 
 
 
 
 

11. 

Matija Škof 
900-0004/2023-38 
(ustno vprašanje) 

Invazivne in alergene vrste rastlin ob reki Krki 
V odloku o javnih površinah MO NM je v 7. členu 
navedeno, da v urejanje in čiščenje javnih površin, ki jih 
ureja Komunala, spada tudi odstranjevanje invazivnih vrst 
in alergenih rastlin. Na brežini reke Krke raste invazivna  
rastlina Japonski dresnik. Že na prvi pogled se vidi, da se 
čiščenje na izvaja. Vprašanje, ali gre za izvajanje ali pa je 
izvajanje neustrezno? Ta vrsta se izredno razrašča, zato 
pobuda, da se s koncesionarjem o tem pogovori in najde 
rešitev. 
 

 
 
 

Matija Škof 
900-0004/2023-39 
(ustna pobuda) 

Namensko predvidena sredstva v proračunu za 
ozelenitev Novega mesta 
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12. 

V prihodnjih mesecih bo prišlo do rebalansa proračuna 
MO NM in zato predlog, da se rebalans izkoristi za rešitev 
problematike, ki se nanaša na negovanje oz. zasaditev 
novih dreves. To je sicer usklajeno z odlokom o urejanju 
javnih površin, problem pa se pojavlja pri zasaditvi novih 
dreves ter v primeru, ko ne gre za vzdrževanje zelenih 
površin in kjer je ozelenitev previdena. Če bi nekje želeli 
posaditi nova drevesa ali celo drevored, proračunska 1 2. 
postavka tega ne omogoča. Ta problem se pojavlja tudi pri 
zasaditvi nadomestnih dreves, na primer na Drski kjer se 
drevesa niso mogla nadomestiti zaradi neprimernega 
rastišča. Podoben primer je tudi pri zavarovanih drevesih, 
ki so lokalnega pomena in ki zahtevajo posebno nego. 
Pobuda, da se namensko za tovrstne zadeve predvidi 
sredstva. Sajenje dreves je eden najbolj učinkovitejših 
načinov proti podnebnim spremembam. 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne 
občine Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

 
 
 
 
 
 
 

13. 

Uroš Lubej 
900-0004/2023-40 
(ustno vprašanje) 

Financiranje projektov krajevnih skupnosti 
Vprašanje se nanaša na projekte krajevnih skupnosti oz. 
financiranje le teh. Višine odobrenih sredstev v okviru 
financiranih projektov krajevnih skupnosti so zelo različne 
od ene do druge krajevne skupnosti. Naredil je analizo in 
v zadnjih 6 letih je KS Dolž prejela nekaj več kot 371.000 
eur, na drugi strani pa KS Ločna Mačkovec 0 eur; KS 
Karteljevo nekaj več kot 121.000 eur na drugi strani KS 
Kandija Grm, je prejela nekaj več 34.000 eur. Torej prvi 
dve KS nekaj več kot 620 ali 420 itd. eur na prebivalca, na 
drugi strani pa 0 eur na prebivalca ali pa 14 oz. 30 eur. 
Vprašanje županu, ali se bo na ta način še naprej 
nadaljevalo z napačno poimenovanim participativnem 
proračunom ali pa se ga bo korigiralo še v tem mandatu? 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne 
občine Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

 
 
 
 
 

14. 

Uroš Lubej 
900-0004/2023-41 
(ustna pobuda) 

Ureditev pešpoti, da so primerne tudi za otroške 
vozičke in kolesarje 
Pobuda, da se uredi pešpoti, kot je recimo v enem delu 
Župančičevo sprehajališče, da ne bi imeli starši z vozički 
težave pri porivanju teh vozičkov skozi pesek. Težave 
imajo tudi kolesarji. Tukaj nekdo nekaj narobe počne. 
Pesek je potrebno pravilno položiti, ne pa da se navede, 
da se bo poležal čez 3, 4, ali 5 mesecev. Pesek mora biti 
vozen isti dan in primeren za vse uporabnike. 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 
Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

 
 

15. 

Duško Smajek 
900-0004/2023-42 
(ustna pobuda) 

Kritika delovanju občine  
Občina ne dela tisto kar bi morala delati. Situacija v 
romskih naseljih je slaba, nihče pa nič ne uredi oziroma 
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popravi. Vrtec je razbit in na občini nihče nič ne ve. Vse 
preveč se obljublja in nič naredi. 
 

 
 
 

16. 

Srečko Vovko 
900-0004/2023-43 
(pisno vprašanje)  
 

Prestavitev spomenika NOB v Bučni vasi 
Kdaj bo prestavljen spomenik NOB v Bučni vasi v Novem 
mestu, ki ga je iz stebra oblikoval Jože Plečnik? Po 
znanih podatkih je prestavitev spomenika usklajena z 
Zavodom za ohranjanje kulturne dediščine, MO NM in 
Združenjem borcev za vrednote vrednost NOB Novo 
mesto. 
 

 
 

17. 

Srečko Vovko 
900-0004/2023-44 
(pisno vprašanje)  
 

Čiščenje odtokov in poškodovano cestišče na 
Glavnem trgu  
Kdaj bodo očiščeni odtoki za meteorne vode in sanirano 
poškodovano tlakovanje na Glavnem trgu? 

   
 Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. 
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje ter vse prisotne seznanil, da 
bo naslednja seja Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto predvidoma v četrtek, 20. 
aprila 2023. 
 
Župan je sejo zaključil ob 18.59 uri. 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
Zapisala: 
Maja Gorenc,       mag. Gregor Macedoni, 
višja svetovalka za občinski svet     župan 
  

 
  

 

 

 

 

 

 

  
   
Priloga: 

- Dopolnilni predlog sklepa skupine svetnikov pri 11. točki: Poročilo o aktivnostih Mestne občine 
Novo mesto ter Zavoda Novo mesto v zvezi s sanacijo dogodka v Češči vasi. 
 
 



 

 
 Lubej <uros.lubej 

 

 

Pozdravljeni, v imenu štirih svetnikov (Andrej Kastrevec, Maja Žunič Fabjančič, Srečko Vovko, Uroš 
Lubej) posredujem predlog dodatnega sklepa k 10. točki dnevnega reda (poročilo o velodromu): 
Župan in občinska uprava naj do naslednje seje v poročilo o dogodku vključita tudi utemeljen odgovor na 
vprašanje, zakaj je prišlo do zrušitve strehe velodroma. Ta odgovor na ustrezno utemeljita s strokovnimi 
argumenti ter podatki o tem, kako je bil objekt vzdrževan in kako seje ukrepalo pred in med dogodkom in ali je 
bilo to vzdrževanje in ukrepanje skladno z navodilom za uporabo objekta. Odgovori naj se tudi na vprašanje, ali 
je bil obstoječi objekt ustrezno projektiran in izveden in ali je bil projektiran in izveden tako, da se ne zruši pod 
pričakovano količino snega.  
 
Prosim, da omogočite razpravo in glasovanje o dodatnem sklepu. 


